
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-10-26, § 6 

 

 Tid Tisdagen den 26 oktober 2010 kl 16.55 – 17.10 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat 2 november 2010 

 
 

 

 

Martin Michel   Yvonne Fernell-Ingelström 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Martin Michel (MP)   Tjänstgörande ordföranden 

 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Ingvar Snees (M) 

Lennart Jansson (M) 

Luke Cook (M) 

Per Altenberg (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Rana Carlstedt (S) 

Karin Falk (S) 

Sune Gidgård (S) 

 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)   Tjänstgörande 

Carina Klevenvall (M)   Tjänstgörande 

Kristofer von Beetzen (M) 

Daniel Forslund (FP) 

Lars Wyke (KD) 

Gunnel Färm (S)   Tjänstgörande 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

 

Förhinder har anmälts av följande ledamöter ordförande Kristina Alvendal (M), 

Camilla Lindberg (M) och Mattias Ericson (V) samt av ersättarna Victor Wennerholm 

(M), Sten-Åke Larsson (M), Helene Lilja (S), Nicklas Nilsson (S) och Maj-Len 

Eklund (V) 

 

 
Tjänstemän 

 Biträdande förvaltningschefen Thomas Perslund och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Tjänstemän från kontoret Andreas Jaeger och Karl Frisell samt borgarrådssekreteraren 

Jonas Uebel. 

 



  

 

 
 § 6 

Exploatering för ny bebyggelse i Haninge och Nynäshamns 

kommun. Svar på skrivelse från Martin Michel (MP) och Yildiz 

Kafkas (MP) samt (S) och (V) 
Dnr 1.6-461/2010 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna kontorets svar på skrivelse rörande 

 exploatering för ny bebyggelse i Haninge och Nynäshamn. 

 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 5 oktober 2010.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Tjänstgörande ordföranden Martin Michel (MP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Martin Michel (MP) enligt följande: 

 

 Stockholms stad äger markområden, huvudsakligen skogsmark kring  

 pendeltågsstationerna Hemfosa i Haninge kommun och Segersäng i 

 Nynäshamns kommun. En enig nämnd har tidigare beslutat att på förvaltningens 

 förslag utreda dessa kollektivtrafiknära områden för exploatering av bostäder, 

 arbetsplatser, handel med mera Det är viktigt att utredningsarbete fortsätter 

 särskilt med beaktande av att vi har svår bostadsbrist i regionen. Här skulle 

 många lägenheter kunna byggas utan att värdefull jordbruksmark offras. Ett 

 boende kan erbjudas med god tillgängligheten till kollektivtrafiken vilket 

 innebär att bilägande och parkeringsnorm kan minimeras. Detta bidrar i sin tur 

 till en hållbar miljö i boende och till att vi kan uppnå högt ställda miljömål. 

 

Ersättaryttrande 

Yildiz Kafkas (MP) instämmer i vice ordföranden Martin Michel (MP) särskilda 

uttalande.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 



  

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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